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Kadınların toplumdaki yerleri eskisinden çok farklı. Onlar atık 
sadece kadınlık ve annelik rolleri ile yetinmiyorlar. Şehirleşen ka-
dın, aldığı diğer rolleri ile artık başka alanlara da yetmek duru-
munda kalıyor. Yıllar içerisinde kadının toplumda değişen rolle-
rinin getirdiği sorumluluklarla baş edebilmek, kadınları daha 
stresli, kaygılı hale getirebiliyor ve bu durum kadının her alanına 
yansıdığı gibi hamilelik ve doğum alanına da yansıyor. 

Eskiden sadece annelik ve kadınlık rollerine odaklanan ve 
öncelikleri bunlar olan kadınlar artık aldıkları diğer rollerin etkisi 
ile doğurganlıklarına, bedenlerine güvenmeyi unutmuş görünü-
yorlar. Durum böyle olunca, hamilelikten ve doğumdan korkan 
kadınların sayısı gittikçe çoğalıyor.  Hatta bundan dolayı doğum 
şekli ve tercihlerin değiştiğini görebiliyoruz. İçgüdülerini unutan, 
bedenine güvenmeyi unutan, her şeye en hızlı şekilde ulaşan ka-
dın, doğumunda da bunları talep etmeye başlar oldu. Bu da be-
raberinde pek çok sorunu ortaya çıkarınca hamile ve doğum psi-
kolojisi alanına ve bu alanda çalışan psikoterapistlere ihtiyaç his-
sedildi. 

Hamile ve doğum psikolojisi alanında öncelikli olarak hami-
le kadın olmak üzere, onun eşi, annesi ve kadını etkileyen geniş 
aile üyelerindeki kadınlar, hatta kadının şahit olmadığı ancak ku-
şaklar arası aktarılan olumsuz hamilelik ve doğum hikayeleri ile 
çalışılır. Böylece kadını hem hamileliğe hem doğuma hazırlamak 
amaçlanır.  

Annelik, hamilelik ve doğum konularında korku ve kaygılar 
var ise bunlarla baş etme üzerine bir yol haritası oluşturulur. Bu 
süreçte kadın doğuma hazırlanırken aynı zamanda ebeveynliğe 
de hazırlanmış olur. Anne olmadan önce bu süreci deneyimlemiş 
olmak ebeveynlik rollerimize de olumlu yansımaları olacaktır.  

Hamilelik ve doğumuna hazırlık yapan ebeveynler, doğum 
sonrasında da kendine güvenen, lohusalık dönemindeki süreçle 
daha kolay baş edebilen ve dolayısı ile psikolojik açıdan daha 
güçlü bir rol alabilecektir. Bu hazırlık süreci, çocukları ile daha 
güvenli ve güçlü bir bağ kurmalarına destek olacaktır.  

Hamileliğe ve doğuma psikolojik hazırlık süreci, anne baba 
olarak doğum sonrasında da bütünsel bir destek sağlar. Bu ha-
zırlık süreci bilgilenmenin yanı sıra anne ve baba adayının ken-
dini keşfettiği bir süreç olması açısından çok kıymetlidir.  

Bu hazırlık sürecinde anne ve baba adayları, öncelikle kendi 
var oluşlarına ve sonra çocuklarının var oluş sürecine saygı duy-
mayı öğrendiklerinde, hamilelik ve doğum yolculukları gibi ebe-
veynlik yolculuklarının da sağlıklı geçmelerine katkı sağlayacak-
lardır.  

Annelik, hamilelik süreci ve doğum ile ilgili kaygı ve korkula-
rınız var ise bunların doğum sonrasında da şekil değiştirerek de-
vam edeceğini öngörerek, öncesinde mutlaka bir uzman desteği 
almanızı öneririm. Tüm anne adaylarına sağlıklı bir ebeveynlik 
süreci diliyorum. 

HAMİLELİK VE DOĞUM PSİKOLOJİSİ

Yunanistan'ın Edirne Kon-
solosluğunun önüne, Mora Ya-
rımadası'nda Müslüman Türk-
lere yapılan katliamın 203'ün-
cü yıl dönümü nedeniyle siyah 
çelenk bırakıldı. 

Edirne Balkan Türkleri Fe-
derasyonu öncülüğünde bir 
araya gelen sivil toplum kuru-
luşu üyeleri, Türk bayrağı ve 
"Mora katliamını unutmadık, 
unutturmayacağız" yazılı pan-

kartla Konsolosluğun önüne 
yürüdü ve kapısına siyah çe-
lenk bıraktı. 

Balkan Rumeli Türkleri 
Konfederasyonu (BRTK) Edir-
ne Temsilcisi Zürfeddin Hacı-
oğlu yaptığı açıklamada, 1821 
yılında Mora, orta Yunanistan 
ve Ege adalarında Yunan çete-

ler tarafından Türklere yönelik 
katliamlar yapıldığını söyledi. 

Yunan isyancılar tarafından 
23 Eylül 1821'de Tripoliçe'de 
30 binden fazla Türk'ün katle-
dildiğini belirten Hacıoğlu, 
"1821 yılı öncesi şu anki Yuna-
nistan sınırlarında bulunan 
Mora Yarımadası'nda 80 bin-
den fazla Türk-Müslüman ya-
şamaktaydı. Philiki Eterya Ör-
gütü 1821-1829 yılları arasın-
da bölgede çok büyük katliam-
lar yaparak Mora Yarımada-

sı'nda tek Müslüman Türk bı-
rakmamıştır." dedi. 

Hacıoğlu, Yunan çetelerin 
kadın, hamile, çocuk, yaşlı de-
meden on binlerce Türk'ü bu-
nun yanı sıra Yahudileri de 
hunharca, acımasızca işkence 
ile katlettiğini dile getirdi. 

Rum isyancıların intikam 
hissiyle Müslüman köylerini 
yağmalayarak, Türklere işken-
celer yaptığını anlatan Hacıoğ-
lu, "Rumların ele geçirdikleri 
şehirlerde yağma ve katliam 

rutin hale gelmiştir. Rum din 
adamları ise isyana katılan 
Rumlar'a şehitlik vaat ederek 
katliamları teşvik etmiştir. Yu-
nan eşkıyalarının Çamerya'da 
olduğu gibi Navarin'de, Tripo-
liçe'de, Mora'da yaptığı katli-
amları tarihten silmek müm-
kün olmayacaktır. Mora katlia-
mını unutmadık, unutmayaca-
ğız, unutturmayacağız." diye 
konuştu. 

BRTK Genel Başkanı Sabri 
Mutlu da 203 yıl önce yaklaşık 
30 binden fazla insanın Türk 
olduğu için katledildiğini ve 
Mora'da soykırım yaşandığını 
belirtti.(aa)

Siyah çelenk bıraktılar
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ÖMER SÖZBİR vefat etti. 
Merhum Ali ve Hatice Sözbir’in oğlu, Özlem 

Berber ve Ali Özbir’in babaları, Mustafa Sözbir 
ve Habibe Uçar’ın ağabeyleri, Ümran Sözbir’in 
eşi, Ömer Sözbir vefat etti.  

Cenazesi Pazartesi günü Taşlık Camii’nde 
ikindi vakti kılınan cenaze namazının ardından 
Acı Çeşme Mezarlığı’na defnedildi.  

 
AYŞE UTAN vefat etti. 
Merhum Remzi Utan’ın eşi, Sedat, Remzi ve Miray Utan’ın 

anneleri, 80 yaşındaki Ayşe Utan vefat etti.  
Cenazesi Pazartesi günü Yıldırım Beyazıt Camii’nde ikin-

di vakti kılınan cenaze namazının ardından Yıldırım Mezarlı-
ğı’na defnedildi.  

 
YAŞAR GÜNGÖR vefat etti. 
Sarayakpınar köy sakinlerinden Sever Ergut Hüseyin, 

Dinçer ve Gencer Güngör’ün anneleri, merhum Recep Gün-
gör’ün eşi, 80 yaşındaki Yaşar Güngör vefat etti.  

Cenazesi Pazartesi günü Sarayakpınar Köy Camii’nde öğ-
le vakti kılınan cenaze namazının ardından köy Mezarlığı’na 
defnedildi.  

 
NUSRET DEMİRDÜGEN vefat etti. 
Uzunköprü Kurtbey köy sakinlerinden 79 

yaşındaki Nusret Demirdügen vefat etti.  
Cenazesi Pazartesi günü Uzunköprü Kurtbey 

Köy Camii’nde öğle vakti kılınan cenaze nama-
zının ardından köy Mezarlığı’na defnedildi.  

 
ŞÜKRÜYE ÖKSÜREN vefat etti. 
68 yaşındaki Şükrüye Öksüren vefat etti.  
Cenazesi Pazar günü Yıldırım Beyazıt Ca-

mii’nde öğle vakti kılınan cenaze namazının ar-
dından Yıldırım Mezarlığı’na defnedildi. 

ARAMIZDAN AYRILANLAR

Edirne'de, kayıp ihbarında 
bulunduğu babasını silahla vu-
rarak öldürdüğü iddia edilen 
zanlı tutuklandı. 

Alınan bilgiye göre, Süloğ-
lu ilçesine bağlı Domurcalı kö-

yünde C.Y, babası Ş.Y'den bir 
gündür haber alamadığını be-

lirterek kayıp ihbarında bulun-
du. 

Jandarma ekipleri, Ş.Y'nin 
bulunması için köyde arama 
kurtarma çalışması başlattı. 

İfadesine başvurulan 

C.Y'nin hareketlerinden şüp-
helenen ekipler, zanlıyı gözaltı-

na aldı. 
Şüphelinin jandarmadaki 

sorgusunda, babasını taban-
cayla vurup cesedini banyoda 
parçaladıktan sonra ormanda 
yakarak dere kenarına attığını 
söylediği öğrenildi. 

Bunun üzerine şüphelinin 
belirttiği bölgeye giden ekipler, 
Ş.Y'nin cesedini parçalanmış 
halde buldu. 

Şüpheli jandarmadaki iş-
lemlerinin ardından Edirne 
Adliyesine getirildi. 

C.Y. savcılıktaki ifadesinin 
ardından çıkarıldığı nöbetçi 
hakimlikçe tutuklandı. 

 
"KÖYÜMÜZ ÜZGÜN" 
Köy Muhtarı Taner Balkan, 

olayla ilgili büyük üzüntü yaşa-
dıklarını söyledi. 

Ş.Y'nin kaybolduğu bilgisi 
üzerine köyde geniş çaplı araş-
tırma başlatıldığını belirten 
Balkan, "Yoğun aramalara kar-
şılık bir sonuç alınamadı. Bu 
sabah ölü bulunduğu haberini 
aldık. Köyümüz üzgün, hepi-
mizin başı sağ olsun. Kendisi 
sakin biriydi. Kendi işinle uğra-
şan birisiydi. Çok üzgünüz." 
dedi. 

Köy sakinlerinden Abdür-
rahim Alçiçek ise köy halkının 
kayıp Ş.Y'yi bulmak için ara-
malara katıldığını ancak sonuç 
alamadıklarını ifade etti. 

Ş.Y. ile komşu olduklarını, 
ölümüyle sarsıldıklarını dile 
getiren Alçiçek, "Çok üzgünüz, 
iyi bir arkadaşımızdı. Bu şekil-
de ölmeyi hak etmemişti. Böy-
le bir ölüm çok acı. Köyümüzü 
başı sağ olsun. Allah rahmet 
eylesin." ifadelerini kullandı. 
(aa)

Son günlerde birbiri ardına 
gelen zamlara hamamlar da 
eklendi. Edirne’de hamam üc-
retleri zamlandı. Yeni tarifeye 

göre kese yaptırmak 300 lira 
olurken, sauna 400 lira, banyo 
ise 500 lira oldu.  

Edirne’de hamam ücretleri 

zamlandı. Edirne Esnaf ve Sa-
natkarlar Odaları Birliği’nin 
yeni tarifesine göre banyo üc-
reti 400 liradan 500 liraya, ke-
se ise 200 liradan 300 liraya 
yükseldi. Zamlı tarifeye göre 
hamam ücretleri şu şekilde be-
lirlendi:  

Banyo 500 TL, Sauna 400 
TL, Kese 300 TL, Köpük 300 
TL, Köpük masajı 400 TL, Yağ 
masajı 600 TL, Kahve masajı 
600 TL, Kil masajı 600 TL, ye-
di yaşından küçük çocuklar 
için 300 TL. 

Haber Seyide Esen 

Babasını vahşice öldüren şahıs tutuklandı

Hamama da zam geldi

Şehit piyade komando üsteğmen Efkan Yıldırım ve şehit öğ-
retmen Adnan Tunca Edirne'de kabirlerinin başında düzenlenen 
programlarla anıldı. 

Valilikten yapılan açıklamaya göre, Edirne Vali Yardımcısı Sıd-
kı Zehin, Yıldırım ve Tunca'nın 30. ölüm yıldönümleri dolayısıyla 
yapılan anma programlarına katıldı. 

Programlarda, şehitler için dua edildi kabirlere çiçek bırakıldı. 
Anma programlarına kurum müdürleri, siyasi parti ve sivil top-

lum kuruluş temsilcileri, şehit aileleri ve yakınları da katıldı. (aa)

Kabirleri başında anıldılar
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CHP Edirne Milletvekili 
Ediz Ün, aracında gümrük ka-
çağı ürün bulunmasıyla ilgili 
olarak yaptığı açıklamada, 
“Uzaktan ve yakından bilgim 
ve alakam olmayan bu konu ile 
ilgili olarak üzerime düşen tüm 
görevi hassasiyet ile yerine ge-
tirdiğim halde bazı haber sitele-
rinde ve yayın organlarında 
milletvekili sıfatının saygınlığı-
na, mensubu olduğum Gazi 
Meclis’in manevi saygınlığına 
zarar veren; üyesi olmaktan bü-
yük onur duyduğum Cumhuri-
yet Halk Partisi’nin tüzel kişiliği-
ne haksız bir şekilde yöneltilen 
ve eleştiri boyutunu aşan pay-
laşımları kınamaktayım” dedi.  

CHP Edirne Milletvekili 
Ediz Ün, basın açıklamasında 
şunları kaydetti:  

“Edirne Milletvekili olarak 
Türkiye Büyük Millet Meclisi 
çatısı altında gerek ülkemizin 
gerekse de Edirne’nin sorunları 
ile ilgilenmekte, çözümleri için 
mesai harcamaktayım. Ülkemiz 
ve şehrimiz için; halkımızın so-
runları, işçinin, emekçinin, üre-
ticinin ve çiftçinin sorunlarını 
gündeme getirmek, kurucu ön-
derimiz Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün ilkeleri ve hedefleri 
doğrultusunda ülkemizin tama-
mında ve şehrimiz Edirne’de 
çalışmalarımı sürdürmekteyim. 
Bu çalışmalarımı sürdürmek 
için birden fazla araç kullan-
makta ve bu araçlar ile sık sık 
seyahat etmekteyim. Türkiye 
Büyük Millet Meclisi’nin çalış-
malarına ara vermesi sebebiyle 
Edirne bölgesinde çalışmaları-
ma devam etmekte ve adıma 
kayıtlı bulunan 34 EKE 86 pla-
kalı aracı bu dönemde yoğun 
olarak kullanmaktayım. 

Her Milletvekili gibi benim 
de bu çalışmalarda yanımda 
olan resmi ve gayriresmi yar-
dımcılarım, danışmanlarım, 
asistanlarım, şoförlerim bulun-
maktadır. Büyük oranda adıma 
kayıtlı arabaları bu kişiler kul-
lanmakta, tamir, bakım, temiz-
lik gibi işleri ile uğraşmakta, 
günlük işlerimi takip etmekte, 
seyahatlerimi programlayıp ge-
rektiğinde ulaşımımı sağlamak-
tadır. 

Adıma kayıtlı olan 34 EKE 
86 plaka sayılı araç da bu araç-
lardan biri olup bu aracı zaman 
zaman F. A. isimli kişi kullan-
maktadır. Meclis’in çalışmaları-

na ara vermesi sebebiyle Edir-
ne ilinde köy ve ilçe ziyaretleri-
ni de bu araçla yaptığım için 
aracın kilometre bakımı gelmiş 
ve bu sebeple İstanbul’da ser-
vis bakımı yapılması gereği 
doğmuştur. 

Aracın servis bakımının İs-
tanbul’da bulunan yetkili ser-
viste yapılması için daha önce 
de bu tarz işlerimde yardımcı 
olan ve aracımı kullanan F. A. 
isimli kişiye güvenerek 
20.09.2024 tarihinde aracımı 
teslim ettim. F. A. milletvekilliği 
dönemimde bana resmi danış-
manlık görevi için başvuran ve 
bu sebeple de kendisinden adli 
sicil kaydı istediğim birisidir. 
Bazı yayın organlarında bahse-
dilenin aksine bu kişinin adli si-
cil kaydında suç kaydı bulun-
mamaktadır. Bu konu bizzat ta-
rafımdan kontrol edilmiştir. Ge-
rektiğinde bu sicil kaydı da pay-
laşılacaktır.  Bazı haber sitele-
rinde suç makinesi diye yalan 
haberler yapılmıştır. Böyle bir 
şey söz konusu değildir. Şoför-
lerimden birinin bir cahilliği so-
nucu böyle bir olay yaşanmış-
tır. En büyük üzüntüm CHP’nin 
adının böyle bir olayda kullanı-
lıyor olmasıdır. 

Güvenerek ve iyi niyetli bir 
şekilde teslim ettiğim aracımı 
alan F. A., Ç. R. Ç. isimli kişi ile 
buluşarak araca gümrük kaçağı 
olduğu iddia edilen ve soruş-
turmaya konu edilen elektronik 
sigara kiti ve benzeri malzeme-
leri yükleyerek İstanbul iline 
sevk etmek istemişlerdir. Bu 
olay tamamen bilgim dışında 
gerçekleşmiş olup konuyu kol-
luk birimlerinin bana ulaşmala-
rı sonucunda öğrenmiş bulun-
maktayım. Bu şahıslar durdu-
rulduğunda aracın TBMM’ye 
kayıtlı olması sebebiyle benim 
rızam olmadan aranması im-
kansızdır. Aracın aranması ve 
suça konu bir eşya varsa gere-
ğinin yapılmasını bizzat talep 
etmiş ve bu konuda gerekli mu-
vafakat tarafımdan verilmiştir. 
Kolluk görevlileri de bu sebeple 
tarafıma teşekkür etmiş ve des-
teklerim adli sürecin kısalması-
na ve suç eşyası ile şüphelilerin 
tespitine katkı sağlamıştır. Bu 
konuda adli süreç devam ettiği 
için daha fazla bilgi vermem 
doğru olmayacaktır. Edirne 
Emniyet Müdürlüğü ve yargı 
organları gerekli soruşturma ve 

kovuşturmayı yapmaktadır. 
Bahsedilen şahıslar, Edirne 

Milletvekili olmam, aracın pla-
kasının bana tahsisli olması, 
trafikte geçiş üstünlüğü olması 
gibi tarafıma tanınan bu ayrıca-
lıkları bilgim ve iradem dışında 
suç işlemek amacı ile kullan-
mak istemişlerdir. Araçta ara-
ma yapılmasına muvafakat et-
miş, araç içerisinde suça konu 
eşya olup olmadığının tespit 
edilmesini ve aracın milletvekili 
sıfatı ile şahsıma kayıtlı olması 
sebebiyle herhangi bir iltimas 
gösterilmemesini talep ederek 
şüpheliler hakkında gerekli tüm 
adli işlemlerin yapılmasını ve 
hiçbir ayrıcalığa tabi tutulma-
malarını bizzat rica ettim ve sü-
recin takipçisi oldum. 

Yine olayın ertesi günü 
21.09.2024 tarihinde bu şahıs-
lardan şikayetçi olduğuma dair 
dilekçeyi de avukatım ile birlik-
te bizzat adliyeye giderek nö-
betçi Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı’na sunmuş bulunmaktayım.  

Yaşanan bu hadise ile ilgili 
bilgim olmadığı gibi Türkiye 
Büyük Millet Meclisi üyeliği gibi 
şerefli bir görevin şahsıma sağ-
ladığı imkanları hukuka aykırı 
ve konusu suç teşkil eden bir 
eylemde kullanan şüpheliler-
den şikayetçi oldum. En ağır 
cezayı almaları için de sürecin 
takipçisi olacağım. 

Uzaktan ve yakından bilgim 
ve alakam olmayan bu konu ile 
ilgili olarak üzerime düşen tüm 

görevi hassasiyet ile yerine ge-
tirdiğim halde bazı haber sitele-
rinde ve yayın organlarında 
milletvekili sıfatının saygınlığı-
na, mensubu olduğum Gazi 
Meclis’in manevi saygınlığına 
zarar veren; üyesi olmaktan bü-
yük onur duyduğum Cumhuri-
yet Halk Partisi’nin tüzel kişiliği-
ne haksız bir şekilde yöneltilen 
ve eleştiri boyutunu aşan pay-
laşımları kınamaktayım.  

Her insan gibi güvenmek ve 
iyi niyetli davranmak dışında 
bir kusurum olmadığı halde in-
sanlara güvenmenin olumsuz 
sonuçlarını yaşamaktayım. 
Adıma kayıtlı birçok aracı gü-
nün farklı saatlerinde ya da 
haftanın farklı günlerinde be-
nim dışımda birçok kişi kullan-
maktadır. Bu kişilerin amaçları-
nı bilemediğim gibi yaptıkları 
tüm eylemleri de takip etmem 

imkansızdır. Bu tarz bir eyleme 
cesaret edecek ve böyle bir su-
ça iştirak edecek kişilere güven-
miş olmam sebebiyle üzüntüle-
rimi sizlerle paylaşmak isterim. 
Artık yargıya intikal etmiş bir 
olay sebebiyle gündemin daha 
fazla meşgul edilmemesi; ülke-
mizin ve şehrimizin gerçek so-
runlarının gündemde olması 
gerektiği kanaatindeyim.  

Havuz medyası yalan haber 
üreteceğine Süleyman Soylu 
hakkındaki gerçekleri yazsın. 
Hukuki olarak bu olayda adım 
geçmese de ben hakkımda so-
ruşturma açılması için yeterli 
imzayı kendi ellerimle toplarım 
bunun da bilinmesini isterim. 
Hakkımda yapılan yanlış ha-
berler sebebiyle bu açıklamayı 
yapar kamuoyuna saygılarımı 
sunarım.” Haber Merkezi 

‘Bu olayla uzaktan yakından alakam yok’



Edirne Belediye Başkanı 
Av. Filiz Gencan Akın, TBB ve 
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu 
ile birlikte bu yıl dördüncü kez 
düzenlenen Ulugazi Yağlı Gü-
reş Festivali izleyerek, final he-
yecanına ortak oldu. 

Maltepe Orhangazi Şehir 
Parkı’nda gerçekleştirilen gü-
reşlerin finalinde, zafere uza-
nan isim Feyzullah Aktürk ol-
du. 

Edirne Belediye Başkanı 

Av. Filiz Gencan Akın,  Kırkpı-
nar Yağlı Güreşleri’nin asırlar-
dır süregelen ruhunun İstan-
bul’da da yankılandığını belir-
terek, “Edirne’mizin köklü 
yağlı güreş geleneği, bu tür or-
ganizasyonlarla nesilden nesile 
aktarılıyor.  Gelenekten aldığı-

mız güçle, Türk güreşine sahip 
çıkmaya ve bu büyük mirası 
gelecek nesillere taşımaya de-
vam edeceğiz” dedi. 

TBB ve İBB Başkanı Ek-
rem İmamoğlu’ da Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk'ün mirası 
ve vasiyeti olan Ulugazi Yağlı 
Güreşleri’ni düzenlemekten 
büyük onur duyduklarını söy-
ledi. İmamoğlu, “ Ulugazi Yağ-
lı Güreşleri Kırkpınar’ın İstan-

bul’daki alanı gibi. Bu güreşle-
rimizi zaman içerisinde daha 
da geliştireceğiz, daha yukarı-
lara taşıyacağız. Olipiyatlara 

talip olan bir şehiriz. 2027 yı-
lında Avrupa Oyunları’nı mi-
safir edeceğimizi düşündüğü-
müzde, güreşin bizi ne kadar 
coşturduğunu ne kadar gurur-
landırdığını bildiğimiz bir or-
tamda, diliyor ve istiyoruz ki, 
Ulugazi Yağlı Güreşleri çok 
uzun yıllar İstanbul'umuzda 
sürsün” diye konuştu. 
AVRUPA HAREKETLİLİK 

HAFTASI KAPANIŞ  
ETKİNLİKLERİ COŞKU 

DOLU GEÇTİ 
Başkan Av. Filiz Gencan 

Akın ayrıca İstanbul Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ile birlikte Avrupa 
Hareketlilik Haftası kapanış et-
kinliklerine de katıldı. 

Akın, “Avrupa Hareketlilik 
Haftası’nı İstanbul’da coşkuyla 
tamamladık. Edirne’den İstan-
bul’a, şehirlerimizi daha yaşa-
nabilir kılmak için birlikte hare-
ket etmeye devam edeceğiz,” 
diyerek bu tür etkinliklerin şe-
hirlerin geleceğine sunduğunu 
katkıyı vurguladı. 

İstanbul’da düzenlenen et-
kinliklere Edirne Belediye Baş-
kanı Av. Filiz Gencan Akın ile 
birlikte Üsküdar Belediye Baş-
kanı Sinem Dedetaş, Büyük-
çekmece Belediye Başkanı 
Hasan Akgün, Maltepe Beledi-
ye Başkanı Esin Köymen de 
katıldı. 

Haber Merkezi 

Tekirdağ’da yapı denetimi 
faaliyetinde bulunan bir inşaat mühendisinin inşaatta çalışanlar ta-
rafından saldırıya uğraması, İnşaat Mühendisleri Odası tarafından 
tepkiyle karşılandı. TMMOB İnşaat Mühendisleri Odası Edirne İl 
Temsilcisi Eren Eryılmaz, “Şantiyelerde denetim ve yönetim görevi-
ni yürüten meslektaşlarımız kamu görevlisi niteliğinde sayılmalı, can 
güvenliklerinin sağlanması da bizzat kamu gücünü sorumluluğunda 
olmalıdır. Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı başta ol-
mak üzere şantiyelerdeki şiddete karşı ilgili kurum ve kuruluşlar ge-
rekli tedbirleri almalı, meslektaşlarımıza yönelik şiddet son bulmalı-
dır” dedi.  

TMMOB İnşaat Mühendisleri Odası Edirne İl Temsilcisi Eren Er-
yılmaz, açıklamasında şunları kaydetti:   

“Şantiye sahalarında görevini yerine getirmeye çalışan meslek-
taşlarımıza yönelik saldırı eylemlerine bir yenisi daha eklendi. Te-
kirdağ’da yapı denetimi faaliyetinde bulunan bir inşaat mühendisi 
meslektaşımız sahada bulduğu eksiklikler nedeniyle inşaatta çalışan 
demircilerin saldırısına uğradı. Olayda yaralanan meslektaşımızın 
başına, kaldırıldığı hastanede 7 dikiş atıldı. 

Meslektaşımızın başına gelen bu olay ne yazık ilk şiddet olayı 
değildir ve görünen o ki son da olmayacaktır. Özellikle son yıllarda 
şantiye sahasında görevini eksiksiz bir biçimde yerine getirmeye ça-
lışan meslektaşlarımıza yönelik saldırı olayları tırmanışa geçmiştir. 

Bilindiği üzere ülke topraklarımız büyük ölçüde deprem tehlike-
si altında bulunmaktadır. 

Dolayısıyla sağlıklı ve güvenli yapıların üretilmesi, yurttaşlarımı-
zın can ve mal güvenliği açısından büyük önem taşımaktadır. Son 
olarak yaşadığımız ve sonuçları itibariyle tarihimizin en büyük afet-
lerinden sayılan 6 Şubat 2023 depremleri, yapı üretimi ve denetimi 
süreçlerindeki sorunları bir kez daha açığa çıkarmış, yurttaşlarımızın 
güvenliği için etkin bir yapı denetim sisteminin kurulmasının, yapı 
üretim sürecinin her evresinin bağımsız bir şekilde denetlenmesinin 
zorunluluğu tüm çevrelerce daha iyi anlaşılmıştır. 

Meslektaşlarımız da bu bilinçle görevlerini layıkıyla yerine getir-
mek üzere sahada görevlerini yapmaya çalışırken şantiyelerde söz-
lü ve fiziki şiddet olaylarında ciddi bir artış söz konusu olmuştur. 

İnşaat Mühendisleri Odası olarak bir kez daha altını çizerek be-
lirtmek isteriz ki şantiyelerde denetim ve yönetim görevini yürüten 
meslektaşlarımız kamu görevlisi niteliğinde sayılmalı, can güvenlik-
lerinin sağlanması da bizzat kamu gücünün sorumluluğunda olma-
lıdır. Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı başta olmak 
üzere şantiyelerdeki şiddete karşı ilgili kurum ve kuruluşlar gerekli 
tedbirleri almalı, meslektaşlarımıza yönelik şiddet son bulmalıdır. 

Daha önceki olaylarda olduğu gibi bu şiddet olayında da Oda-
mız meslektaşımızın yanında olacak, adli süreci sonuna kadar takip 
edecektir.” Haber Merkezi  

Başkan Akın, final heyecanına ortak olduİnşaat  
Mühendisine 
saldırıya  
tepki
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Edirne'nin Keşan ilçesinde bir eve silahla ateş açtıktan sonra 
olay yerinden kaçan ve kovalamaca sonrası polis ekiplerince ya-
kalanan zanlı tutuklandı. 

Polis ekipleri, ilçe merkezindeki bir eve ateş açılması olayına 
ilişkin başlattığı çalışma sonrası şüpheli S.K'yı takibe aldı. 

Ekiplerin "dur" ihtarına uymayan şüpheli, kovalamaca son-
rası Keşan-Malkara yolu kenarındaki ormanlık alanda yakalan-
dı. S.K'nın üst aramasında ruhsatsız tabanca ve 11 fişek ele ge-
çirildi. 

Emniyetteki işlemlerinin ardından adliyeye sevk edilen zanlı 
çıkarıldığı hakimlikçe tutuklandı. (aa) 

Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Güzel Sanatlar Genel Müdür-
lüğü Edirne Devlet Türk Müzi-
ği ve Rumeli Müzikleri Toplulu-
ğu tarafından 26 Eylül Perşem-
be akşamı ‘Erguvan Akşamla-
rı’ konseri düzenlenecek.  

Sebati Balkan ve Gökçe 
Bahar Ercan’ın solist olarak yer 
alacağı konser, 26 Eylül Per-
şembe akşamı saat 20.00’de 
Edirne Devlet Türk Müziği ve 
Rumeli Müzikleri Toplulu-
ğu’nun Türkocağı Cadde-
si’ndeki konser salonunda ger-
çekleştirilecek.  

Konserin biletleri çevrimiçi 
veya topluluğun gişesinden sa-
tın alınabilecek.  

Haber Tunç Eryonar

Eve silahla ateş edip kaçtı

Erguvan Akşamları konseri



Gaziler haftası dolayısıyla 
Edirne'nin en yaşlı gazisi Arif 
Bacı’yı evinde ziyaret eden Saa-
det Partisi Edirne İl Başkanı ve 
Genel İdare Kurulu Üyesi Av. Si-
nan Tekin; “Kore Gazisi Muhte-
rem Büyüğümüz Arif Bacı De-
demizi ziyaret ettik, elini öptük, 
hayır duasını aldık. Tarihimiz 
boyunca kazandığımız tüm za-
ferler, şehit ve gazilerimizin gös-
terdiği fedakârlık ve cesaret sa-
yesinde mümkün olmuştur. Bu 
iki kavram, sadece bireysel kah-
ramanlıkları değil, aynı zaman-
da toplumsal dayanışmayı, mil-
letin birlik ve beraberliğini de 
simgeler. Bu vesile ile tekrardan 
aziz şehitlerimize Allah’tan rah-
met niyaz ediyorum. Gazilerimi-
ze Rabbimden sağlık ve afiyet 
diliyorum.” dedi. 

Saadet Partisi olarak en bü-
yük acılar karşısında bile metin 
bir şekilde “Vatan Sağolsun!” di-
yen kahramanların sorunlarının 
farkında ve çözmek için hazır ol-
duklarını ifade eden Tekin; 
“TBMM çatısı altındaki Saadet-
Gelecek grubumuz ile her fırsat-
ta Şehit ve Gazilerimizin ve ya-
kınlarının mağduriyetlerini vur-
gulamakta, itirazlarını güçlü bir 
şekilde yansıtmaktayız. İlgili 
STK’larla yapılan değerlendir-
meler sonucunda tespit edilen 
sorunlar ve çözüm önerilerimiz 
temelde; hukuki düzenlemeler-

deki yetersizliklerin giderilmesi, 
mali hak ve yardımların tanın-
ması ve desteklerin artırılması, 
sağlık ve eğitim desteklerinin ge-
nişletilmesi, sosyal hak ve ayrı-
calıkların tanımlanması olmak 
üzere dört başlıktan oluşmakta-
dır ve toplam 16 çözüm öneri-
miz hazırdır.” dedi. 

Tekin, belirlemiş oldukları 
çözüm önerilerini şu şekilde sıra-
ladı: 

EKSİKLİKLER,  
SORUNLAR VE ÇÖZÜM 

ÖNERİLERİ  
1. Hukuki Düzenlemeler-

deki Yetersizliklerin Gideril-
mesi  

1.1. Şehit ve gazi ve yakınla-
rının haklarını netleştireceğiz ve 
tek kanun kapsamına alacağız. 
Böylece mevcut kanunlarda yer 
alan farklı tanımlamalardan kay-
naklı sorunların, mağduriyetle-
rin ve gecikmelerin önüne geçe-
ceğiz.  

1.2. Terörle mücadelede ya-
ralanıp gazi sayılmayanların 
haklarını tanıyacağız. Sayıları 
yirmi bine yakın olan ve göster-
dikleri kahramanlıkların izlerini 
taşıyanları gazi olarak tanıyaca-
ğız. 1.3. Nüfus kayıtlarında "Şe-
hit" ibaresinin geçmesini sağla-
yacağız. Şehitlik makamının 
saygınlığının korunması için vu-
kuatlı nüfus kayıtlarında "ölü" 
yerine "şehit" ibaresinin geçme-
sini temin edeceğiz.  

2. Mali Haklar ve Yar-
dımların Tanınması ve Des-
teklerin Artırılması  

2.1. Gazilerimizin maaşlarını 
memur maaşına endeksleyecek 
ve istisna tutulmasını engelleye-
ceğiz. Anayasada belirtilen “top-
lumda kendilerine yaraşır bir 
hayat seviyesi sağlar” ibaresine 
uygun hale getireceğiz ve mağ-
duriyetleri gidereceğiz.  

2.2. Gazi Şeref aylığını me-
mur haklarıyla özdeş hale getire-
ceğiz. Vefat eden muharip gazi-
lerin şu anda sadece eşe kalan 
şeref aylıklarını bırakılmasını 
sağlayacağız.  

2.3. Şehitler ve Gaziler gü-
nünde ikramiye vereceğiz. Şehit 
yakınlarına Şehitler Günü'nde, 
gazilere Gaziler Günü'nde ikra-
miyesi vereceğiz.  

2.4. Konut ve kira desteği 
vereceğiz. Tüm şehit ailelerine 
ve ihtiyaç sahibi terör gazilerine 
kira yardımı yapılmasını ve TO-
Kİ kapsamındaki ayrıcalığın aile-
leri de içerecek şekilde genişletil-
mesini sağlayacağız.  

2.5. Temel ihtiyaç kapsamın-
daki destekleri genişleteceğiz. 

Şehit ve gazi ailelerine, su ve 
elektrik faturalarında tanımlı 
olan ayrıcalığın doğalgaz gibi te-
mel ihtiyaçlarda da geçerli ol-
masını ve oranların artırılmasını 
sağlayacağız.  

3. Sağlık ve Eğitim Des-
teklerinin Genişletilmesi  

3.1. Sağlık hizmetlerine erişi-
mi kolaylaştıracağız. Şehit ve 
gazi ailelerinin sağlık hizmetle-
rinde yaşadığı sorunları çözece-
ğiz, devlet ve üniversite hastane-
lerinde öncelikli statü ve ücretsiz 
hizmet verilmesini temin edece-
ğiz.  

3.2. Ortopedik engelli gazile-
rimizin protez sorunlarının yerin-
de çözülmesini sağlayacağız. 
Gazilerimiz, protezlerini yalnızca 
Ankara’da yaptırmak zorunda 
kalmakta ve kalitesiz protezlerle 
mağduriyet yaşamaktadırlar. 
Gazilerimizin ihtiyaçlarını iste-
dikleri üniversite hastanelerinde 
giderebilmelerini sağlayacağız.  

3.3. Eğitim desteği kapsamı-
nı genişleteceğiz ve miktarını ar-
tıracağız. Şehit ve gazi çocukları-
na sunulan eğitim yardımlarını 
kursları da içerecek şekilde ge-
nişleteceğiz ve tanımlı miktarı 
enflasyon göz önünde bulundu-
rarak artıracağız.  

3.4. Üniversitelerde ek kon-
tenjan hakkı tanıyacağız. Üni-
versite bölümlerinde şehit ve ga-
zi çocuklarına ek kontenjan ve-
receğiz. 

4. Sosyal Haklar ve Ayrı-
calıkların Tanımlanması  

4.1. İstihdam olanaklarını 
genişleteceğiz. Şehit ve gazi ya-
kınlarına ve çocuklarına istih-
damda öncelik tanıyacak düzen-
lemeler yapacağız.  

4.2. Şehit ve Gazi yakınları-
nın büro hizmetlerinde istihdam 
edeceğiz. Kamu kurumlarında 
yardımcı hizmetler sınıfında is-
tihdam edilmekte olan Şehit ve 
Gazi yakınlarını büro hizmetleri 
sınıfına geçireceğiz.  

4.3. Yeşil Pasaport hakkı ta-
nıyacağız. Gazilerimize yeşil pa-
saport hakkı tanıyacağız ve ayrı-
calıklarından istifade etmelerini 
sağlayacağız.  

4.4. Yerel yönetimlerin Şehit 
ve Gazi yakınlarına ve STK’ları-
na desteklerini artıracağız. Şehit 
ve gazilerimize yerel yönetimler 
tarafından sunulan desteklerin 
artırılması, sosyal tesislerde ön-
celikli ve ücretsiz olarak hizmet 
verilmesi, Şehit ve Gazi Dernek-
lerine yer tahsisi veya kira des-
teklerinin sağlanmasını teşvik 
edeceğiz.” Haber Merkezi 

Edirne İl Özel İdaresi'nin köylerdeki yol yapım çalışmaları 
devam ediyor. 

Valilikten yapılan açıklamaya göre, yol yapım ekipleri bozu-
lan ve eskiyen yollara sıcak asfalt ve 1. kat asfalt serimi gerçek-
leştiriyor. 

Ekipler çalışmaları kapsamında Keşan ilçesine bağlı Erikli ve 
Suluca köyleri arasındaki 5 kilometrelik yola 1. kat asfalt atıldı. 

Yol yapım çalışmalarının süreceği belirtildi. (aa) 

Edirne'nin Keşan ilçesinde 4 yıl 10 ay kesinleşmiş hapis ce-
zası bulunan firari hükümlü yakalandı. 

Keşan İlçe Emniyet ekipleri aranan şüphelilerin yakalanma-
sına yönelik çalışmalarını sürdürüyor. 

Ekipler, İspatcami Mahallesi'nde denetimlerinde "konut do-
kunulmazlığını ihlal etme", "mala zarar verme" ve "bina içinde 
muhafaza altına alınmış olan eşya hakkında hırsızlık" 4 yıl 10 ay 
kesinleşmiş hapis cezası bulunan A.Y'yi yakaladı. 

Hükümlü emniyetteki işlemlerinin ardından cezaevine gön-
derildi. (aa) 

Kore Gazisi Arif Bacı’ya ziyaret

Köy yollarına asfalt

Aranan firari hükümlü yakalandı
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Edirne'nin ilk kadın ahisi 
kuaför Şükran Çetin, 51 yıllık 
meslek hayatında yüzlerce us-
ta yetiştirerek iş yaşamına ka-
zandırdığını söyledi. 

Edirne'de, 37. Ahilik Hafta-
sı'nın başlaması dolayısıyla tö-
ren düzenlendi. 

25 Kasım Stadyumu önün-
de toplanan kortej, bando eşli-
ğinde Atatürk Anıtı'na yürüdü. 

Anıta çelenk sunumuyla 

devam törende saygı duruşun-
da bulunuldu, İstiklal Marşı 
okundu. 

Törene, Edirne Belediye 
Başkanı Filiz Gencan Akın, Va-
li Yardımcısı Ercan Çiçek, Ti-
caret İl Müdürü Mahmut Al-
tun, Edirne Esnaf ve Sanatkar-
lar Odaları Birliği (EDESOB) 
Başkanı Kemal Cingöz, yılın 
ahileri Şükran Çetin ve Ali Bı-
yık, siyasi parti ve sivil toplum 

kuruluşu temsilcileriyle esnaf-
lar katıldı. 

AHİ OLMANIN  
GURURUNU  
YAŞIYORLAR 

Yılın ahisi seçilen Şükran 
Çetin, gazetecilere yaptığı 
açıklamada, kentte ilk kez bir 
kadına layık görülen ahilik un-
vanını almanın sevincini yaşa-
dığını söyledi. 

Edirne'de 51 yıldır kuaför-
lük yaptığını belirten 72 yaşın-

daki Çetin, uzun yıllar Halk 
Eğitim Merkezi ve Çıraklık Eği-
tim Merkezi'nde kalfa ve usta-
lar yetiştirdiğini ifade etti. 

Mesleğini severek yaptığını 
anlatan Çetin, "İş ve eğitmen-
lik yaşamım boyunca yüzlerce 
bay ve bayan kuaförünü eğite-
rek mesleğe kazandırdım. Ahi 
seçilmem beni çok mutlu etti. 
Bunun büyük gururunu duyu-
yorum. Beni bu unvana layık 
gördükleri için herkese çok te-

şekkür ediyorum." dedi. 
Yılın diğer ahisi yorgancı 

Ali Bıyık (73) ise 60 yıldır yor-
gancılık yaptığını dile getirdi. 

Yorgancılık mesleğinde ye-
ni çırakların yetişmediğini an-
latan Bıyık, mesleğini sağlığı el 
verdiğince yapmak istediğini 
belirtti. 

Bıyık, ahi seçildiği için çok 
mutlu olduğunu genç esnafa 

örnek olmaya çalıştıklarını 
kaydetti. 

Ticaret Müdürü Altun da 
Edirne'deki esnafların yüzde 
21'inin kadınların oluşturduğu-
nu ve kadınları temsilen Şük-
ran Çetin'in yılın ahisi seçtikle-
rini söyledi. 

EDESOB Başkanı Cingöz 
de Türkiye'ye örnek olacak şe-
kilde hem kadın hem de erkek 
ahi seçtiklerini ifade etti. (aa) 

Edirne'de, polisin denetimlerinde uyuşturu-
cuyla yakalanan 8 şüpheli gözaltına alındı. 

İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri, kent merkezi 
ve Keşan ilçesindeki denetimlerinde durumun-
dan şüphelendiği 8 kişiyi durdurdu. 

Zanlıların üst aramalarında 102 gram sente-
tik uyuşturucu, 14 gram eroin ve uyuşturucu 
kullanma aparatı ele geçirildi. 

Gözaltına alınan şüphelilerin emniyetteki iş-
lemleri sürüyor. (aa)

Edirne'nin ilk kadın ahisi

Uyuşturucuyla yakalandılar

Edirne’de yaşayan 37 
yaşındaki Erman Arabacı, 
yaklaşık 15 yıldan bu yana 
yaptığı arıcılık üretiminde-
ki deneyimlerini, ‘’Avu-
cumdaki Polen’ isimli ki-
tapta anlattı. “Her şey bir 
avuç polen ile başladı” di-
yen Arabacı, severek yapı-
lan meslekleri başarı getir-
diğini belirtti. Arabacı, 
“Disiplin, sabır ve özveriy-
le nasıl başarıya ulaşabile-
ceğinizi gösterecek bu ki-
tap, sadece arıcılık ve po-
len üreticiliği alanında de-
ğil, hayatın her alanında 
size yeni bir bakış açısı ka-
zandıracak” dedi. 

Edirne merkeze bağlı 
Budakdoğanca Köyü’nde 
arıcılık yapan Erman Ara-
bacı, yaklaşık 15 yıldan 
beri büyük bir aşk ve öz-
veriyle sürdürdüğü mesleğindeki deneyimlerini bir kitapta anlat-
tı. Arıcılık mesleğinde üretim ve satış aşamasında yaşadığı dene-
yimlerini meraklılarına yol göstermesi açısından bir kitapta anla-
tan Arabacı, şu anda usta öğretici seviyesindeki mesleğini, daha 
ileri taşımayı hedefliyor.   
‘BİR AVUÇ POLENİN MUTLULUĞU BAMBAŞKA’ 

Arıcılık mesleği ile küçük yaşlarda tanıştığını belirten Araba-
cı, “Her şey bir avuç polen ile başladı. Yirmili yaşlardaki heye-
canı bilirsiniz. Gençlik enerjisi bitmek bilmez, dünyaya yetecek 
kadar enerjiniz olduğunu düşünürsünüz. İşte tam o dönemde 
birkaç arı kutusu sahibi iken polen üretimi “küçük bulgur tane-
leri gibi renkli toplar” hakkında araştırmalar yaptım ve birkaç 
üretim metodu kafama yattı. Hemen sipariş verdim. Bunu yap-
malıydım. Heyecanlı bekleyiş başladı. Ürün gelir gelmez heye-
canla koliyi açtım. ‘’Hemen uygulamalıyım’’ diyordum. Soluğu 
arı kutularının yanında aldım ve hemen uygulamaya geçmeye 
başladım. Bir saat kadar meraklı bir şekilde küçük bir çocuğun 
heyecanıyla bekledim. 

Bu heyecanlı bekleyişin sonunda aparatı açtım. Avucuma al-
dığım o bir avuç polenin mutluluğu bambaşkaydı. Bir şeyler ba-
şarmıştım. Sonrasında bunu uygun şartlarda muhafaza edip iç-
eriğini insanlarla paylaşacak, nerelerde kullanılacağını anlatan 
küçük broşürler paylaşacaktım. Bu arada bitmek tükenmek bil-
meyen heyecanım ve enerjim yetmezmiş gibi kendim de polen 
kullanıyor çok daha dinç hissediyordum. ‘’İnsanlar arı ürünleri-
ni daha iyi tanımalı’’ diyordum. Bu çok kıymetliydi ve dene-
yimlerini benimle de paylaşmaları anlamına geliyordu” dedi. 
‘SABIR VE ÖZVERİ BAŞARIYA ULAŞTIRIYOR’ 

Ürünlerini kırsalın doğal pazarında satmaya başladığını anla-
tan Arabacı, buradaki satış ve ilginin kendisine daha da azim 
verdiğini söyledi. Başarıya giden yolun sabır ve azimden geçti-
ğini belirten Erman Arabacı, “Başarıya giden yol, hangi alanda 
çalışırsanız çalışın benzer evrensel prensiplere dayanır. Bu kitap, 
iş dünyasında nasıl fark yaratabileceğinizi ve hedeflerinize ulaş-
mak için hangi stratejileri kullanabileceğinizi anlatıyor. Sadece 
belirli bir sektörde değil, her meslekte uygulanabilir olan sabır, 
azim, disiplin ve inovasyon gibi kavramları derinlemesine ele alı-
yor. Kendi kariyer yolculuğunuzda doğadan ilham alarak disip-
lin, sabır ve özveriyle nasıl başarıya ulaşabileceğinizi gösterecek 
bu kitap, sadece arıcılık ve polen üreticiliği alanında değil, ha-
yatın her alanında size yeni bir bakış açısı kazandıracak” ifade-
lerini kullandı. Haber Seyide Esen 

Bir avuç polen hayatını değiştirdi
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Selçuk Üniversitesi Ziraat 
Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Ayşen Akay, tarım arazileri-
ne uygun dozdan fazla atılan 
gübrenin bitkiye yarardan çok 
zarar verdiğini söyledi. 

Trakya Üniversitesi ev sa-
hipliğinde düzenlenen bir kon-
greye katılmak için Edirne'ye 
gelen Prof. Dr. Akay, gübrele-
me ve bitki besleme ve toprak 
kirliliği alanları üzerine çalışma-
lar yaptığını ifade etti. 

Gübre atılmadan önce ge-
rekli araştırmaların yapılması 
gerektiğini belirten Akay, önce-
likle tarım arazilerinde toprak 
analizi yapılması gerektiğini di-
le getirdi. 

Gübrenin analiz edilen top-
rağa uygun dozda atılmasının 
önem arz ettiğini vurgulayan 
Akay, "Yetiştirilecek olan bitki-
ye ve o bitkinin ihtiyaçlarını gö-
ze alarak gübre dozlarının he-
saplanmasını tavsiye ediyoruz. 
Ancak maalesef çiftçiler toprak 
analizi yaptırmayı her zaman 
tercih etmiyorlar. Tabii bunda 
toprak analiz ücreti maliyetleri 

de etkili olabiliyor. Ama en 
azından 2-3 yılda bir toprak 
analizlerini yaptırmaları, yetişti-
recekleri bitkinin ihtiyacına gö-
re uygun gübre dozlarının he-

saplanarak verilmesini tavsiye 
ediyoruz." dedi. 

Akay, üreticilerin genellikle 
gübre bayilerinden aldıkları 
tavsiyeyle ya da yan komşusu-
nun uyguladığı gübre miktarına 
göre gübre atmayı tercih ettiği-
ni anımsattı. 

Üreticilerin bilinçli bir şekil-
de hareket etmesinin kaliteli ve 
verimi yüksek üretim için ön 
koşul olduğunu anlatan Akay, 
aşırı gübrelemenin yarardan 
çok zarar verdiğinin altını çizdi. 

Aşırı gübre kullanımından 
kaçınılması tavsiyesinde bulu-
nan Akay, şunları kaydetti: 

"Bitkiye fazla gübre atıldı-
ğında besin elementleri arasın-
da etkileşim oluyor. Bir ele-
menti fazla verdiğimizde başka 
bir elementin alımını engelle-
miş oluyor. Örneğin fazla mik-
tarda fosforlu gübre verildiğin-
de bitkinin çinko alımı olumsuz 
etkileniyor. Üreticilere dengeli 
gübreleme tavsiye ediyoruz. O 
yüzden belli sınır aralıklar içeri-
sinde gübre uygulanmalı. Fazla 
ürün almak amacıyla örneğin 

bitkinin yeşil aksamını hızlı ge-
liştirmek için üre ya da fazla 
azotlu gübre atıldığında ürünün 
ağırlığı artar ve yeşil aksam ge-
lişir. Ancak zamanla bitkinin 
hücre çeperinin zayıflaması ne-
deniyle bitkinin kısa sürede çü-
rümesine neden olunur. Bunun 
yanında fazla gübre kullanıldığı 
zaman, özellikle azot ve fosfor 
açısından baktığımızda bunla-
rın yer altı sularına karıştığını 
görüyoruz. O yüzden aşırı güb-
re kullanımını tavsiye etmiyo-
ruz." (aa) 

Aşırı gübrelemeye dikkat!
GAZETESÝ

Olin Edirne'nin ardından kentteki basketbol ruhunu yeniden 
canlandıran Edirne DSİ Kadın Basketbol Takımı, ligde başarıyı he-
defliyor. Edirne DSİ Spor Kulübü Başkanı Mehmet Fırat Tulmaç: 
"Süper Ligi ve Avrupa kupalarını da göreceğiz. Edirnelilere, bas-
ketbolseverlere teşekkür ediyorum bizi mücadelemizde hiç yalnız 
bırakmadılar" dedi.  

Türkiye Basketbol Federasyonu (TBF) takdiri ve davetiyle Tür-
kiye Kadınlar Basketbol 1. Ligi'ne yükselen Edirne DSİ Spor Ku-
lübü Kadın Basketbolu Takımı, ligde başarıyı hedefliyor. 

Serhat kentini profesyonel ligde temsil eden, DSİ Kadın Bas-
ketbol Takımı çıktığı ilk iki maçta yenilgi alsa da Edirneli basket-
bolseverlerde heyecan yaratmayı başardı. 

Kadın basketbolcular başantrenör Alptuğ Akkaş yönetimde Mi-
mar Sinan Spor Salonu'nda çalışmalarını sürdürüyor. 

Takım, yerli ve yabancı transferleri, altyapıdan yetişen oyun-
cuları ve deneyimli teknik kadrosuyla basketbolseverler tarafından 
takdir topluyor. 

Edirne DSİ Kadın Basketbol Takımı ile kentte tekrar basketbol 
havası esmesi, Erkekler Basketbol Süper Ligi'nde mücadele eden 
Olin Edirne takımını anımsattı. 

Fenerbahçe, Beşiktaş, Galatasaray, Anadolu Efes gibi ligin bü-
yük takımlarıyla yarışan ve her maçında basketbolseverleri tribü-
ne çeken Olin Edirne, 2014'te maddi imkansızlıklar nedeniyle sa-
tılmış ve daha sonra Eskişehir Basket ismiyle yoluna devam et-
mişti. 
"BİZİ MÜCADELEMİZDE HİÇ YALNIZ BIRAKMADILAR" 

Edirne DSİ Spor Kulübü Başkanı Mehmet Fırat Tulmaç, yaptı-
ğı açıklamada, yeni maçlar için hazırlıkları yoğun antrenman tem-
posuyla sürdürdüklerini söyledi. 

Takımın her antrenmanına katıldığını ve sporcuların yanında 
olduğunu belirten Tulmaç, "Süper Ligi ve Avrupa kupalarını da 
göreceğiz. Edirnelilere, basketbolseverlere teşekkür ediyorum bizi 
mücadelemizde hiç yalnız bırakmadılar." dedi. 

Kadın Basketbol Takımları arasında en yoğun taraftar grubuna 
sahip takım olduklarını anlatan Tulmaç, 1. Lig'e çıkmalarına des-
tek olan Edirne Valisi Yunus Sezer ve DSİ 11. Bölge Müdürü Fa-
ruk Yücegök'e teşekkür etti. 

Tulmaç, kentteki basketbol sevgisini, maçlarda başarılı sonuç-
lar alarak ortaya koyacaklarını kaydetti. 

"BAŞARIMIZI TAÇLANDIRMAK İSTİYORUZ" 
Başantrenör Alptuğ Akkaş da bölgesel lig ile başladıkları 2019 

yılındaki serüvenlerinin her geçen yıl başarıyla büyüdüğünü anlat-
tı. 

Edirne'de kendi ayakları üzerine duran başarılı kadın basket-
bolcular yetiştirdiklerini anlatan Akkaş, "Başarılı müsabakalarımı-
zın ardından aldığımız davetle ilk hayalimizi gerçekleştirdik. Süper 
Lig'e de yükselerek başarımızı taçlandırmak istiyoruz." diye konuş-
tu. 

10 YAŞINDAN BU YANA DSİ'DE OYNUYOR 
DSİ Spor Kulübünün altyapısında yetişen Duygu Paluzar ise 

renklerine gönül verdiği takımında 10 yaşından beri basketbol oy-
nadığını söyledi. 

Takımla birlikte büyüdüğünü dile getiren Paluzar, "Sahaya çı-
kınca tribünde herkesi görmek, destek almak bize hırs katıyor. He-
deflerim var ve onları da gerçekleştirerek takımımla birlikte en iyi 
yerler gelmek istiyorum." dedi. 

Takımın genç pivotu 22 numaralı formayı taşıyan Sena Aral, 
Edirne'nin bir basketbol şehri olduğunu ve Edirnelilerin kadın bas-
ketboluna destek verdiğini anlattı. 

DSİ altyapısında yetiştiğini dile getiren Aral, şunları kaydetti: 
"Daha sonra Fenerbahçe altyapısında da 8 sene kadar oyna-

dım ve sonrasında DSİ aileme döndüm. Burada bir aile gibiyiz. 
Seyircilerimize layık olabilmek için bu sene elimizden geleni her 
şeyi yapacağız. Çünkü Edirne halkı da bunu hak ediyor. Edirne 
basketbol şehri bunu İstanbul'da söyledim, Ankara da oynarken 
de söyledim. Yeni sezonda elimizden geleni yapacağız." (aa)

Ligde başarıyı hedefliyorlar



Edirne’de Tarihi Alipaşa 
Kapalı Çarşısı’ndaki dış dük-
kanında yaklaşık yarım asırdır 
şapka üreten Aydın Ergut, 
mesleğinin son ustası olarak 
direniyor. Ergut, “Yetişen 
adam yok arkamızda, kimse 
çocuğunu çırak vermek iste-
mediğinden artık usta bula-
mazsınız. Her iş branşında 
böyle artık. 3-5 sene daha bu 
gider ondan sonra tamamen 
biter bizde de” dedi.  

Ergut, meslekte yetişen us-
taların olmadığını, ailelerin ço-
cuklarını çırak olarak vermek 
istemediklerini söyledi. Şapka 
satışlarının mevsime bağlı ola-
rak değiştiğini ifade ederek 
malzeme fiyatlarındaki yükse-
lişten dolayı üretim güçlüğü 

çektiğini aktardı. Ergut, Eylül, 
Ekim aylarında işlerinin epey 
düştüğünü dile getirdi.  

 
“Malzemeyi üretecek pek 

yer kalmadı” 
 Ergut, şunları kaydetti: 
“Yetişen adam yok arka-

mızda, kimse çocuğunu çırak 

vermek istemediğinden artık 
usta bulamazsınız. Her iş bran-
şında böyle artık. 3-5 sene da-
ha bu gider ondan sonra ta-
mamen biter bizde de. Benim 
kadar çeşit diken şu anda 
Trakya’da yok. Hatta İstan-
bul’da bile bir çoğu fabrikas-
yondur. Bizim ki küçük el işiy-
le giden bir iş. Tüm modellerin 
hepsini dikebilirim. Fiyatlar 
malzemede anormal derece 
yükseliyor. Bizde malzemeyi 
üretecek pek yer kalmadı. 

Problem orada zaten. Bazı gün 
2 satışla günü kaparsın bazı 
gün 50 taneyle kaparsın. Mev-
simseldir, yazın yazlık satarsın. 
Mayıs, Haziran ayında satış 
yükselir. Ondan sonra gün gün 
azalır. Eylül, Ekim’de de otu-
rursun” Haber Ergin Yıldız 

Aracında elektronik sigara 
aparatı ele geçirilen CHP Edir-
ne Milletvekili Ediz Ün ile ilgili 
detaylar ortaya çıktı. Edinilen 
bilgilere göre yapılan sorgula-
mada aracın 2024 yılında Ediz 
Ün adına 61 adet giriş ve çıkış 
olmak üzere tescil kaydının bu-
lunduğu açıklandı.  

Edirne Gümrük Muhafaza 
Kaçakçılık ve İstihbarat Müdür-
lüğü, aracında çok sayıda güm-
rük kaçağı elektronik sigara 
aparatı ele geçirilen CHP Mil-
letvekili Ediz Ün ile ilgili açıkla-
mada bulundu. Yapılan açıkla-

mada, "Yapılan sorgulamada 
aracın 2024 yılında Ediz Ün 
adına 61 adet giriş ve çıkış ol-
mak üzere tescil kaydının bu-
lunduğu, yine 2024 yılına ait 
iki araçla Ediz Ün adına giriş ve 
çıkış tescil kaydının olduğu gö-
rülmüştür" denildi. 

Edirne Kaçakçılık şube 
ekipleri, şüphe üzerine TEM 
Otoyolu Gişeleri'nde bir cipi 
durdurdu. 2 kişinin bulunduğu 
araçta arama yapıldı. 530 boş 
elektronik sigara kutusu, 2 bin 
242 elektronik sigara kiti, 2 bin 
790 elektronik sigara başlığı, 

bin 275 elektronik sigara ateş-
leyicisi, 130 likit haznesi ve 18 
sigara likidinin kaçak yollardan 
Türkiye'ye sokulduğu anlaşıldı. 
CHP Edirne Milletvekili Ediz 
Ün'e ait olduğunu belirlenen 
araçtaki 2 kişi hakkında “güm-
rük kaçakçılığı” suçundan işlem 
yapıldı. 

Ün’ün yaşadığı olaya bazı 
siyasi partilerden tepkiler geldi. 
Ün’ün kendisini savunduğu 
açıklamasında “Mustafa Kemal 
Atatürk'ün ilkeleri ve hedefleri 
doğrultusunda çalışmalarımı 
sürdürmekteyim” ifadesi AK 

Parti Edirne Milletvekili Fatma 
Aksal, AK Parti Edirne İl Başka-
nı Belgin İba ve Memleket Par-
tisi Edirne İl Başkanı Süheyl 
Tunçyürek tarafından eleştiril-
di.  

 
“Atatürkçülük kılıfı altında 

gizlemekten ne zaman  
vazgeçeceksiniz” 

Aksal, eleştirisinde şunlara 
yer verdi: 

“ ‘Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk'ün ilkeleri ve hedefleri 
doğrultusunda çalışmalarımı 
sürdürmekteyim.' demiş. Sayın 
Ediz Ün Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün adını açıklamanıza 
ekleyince, 'uzaktan ve yakın-
dan bilginiz ve ilginiz olmayan 
bir konu(!) ile ilgili üzerinize dü-
şen tüm görevi hassasiyetle ye-
rine getirmiş' mi oluyorsunuz? 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ü 
kullanarak siyasi rant devşir-
mekten ve her türlü ahlaksızlığı 
'Atatürkçülük' kılıfı altında gizle-
mekten ne zaman vazgeçecek-
siniz?” 

 
“Nasıl bir aymazlıktır” 
İba, ise şunları kaydetti:  
“CHP Edirne Milletvekili 

Sayın Ediz Ün, çakarlı aracınız-
dan çıkan kaçak elektronik si-
garalar ve otomizer ateşleyicile-
rin sorumluluğunu bir şoförün 
cahilliğine yükleyerek işin için-
den sıyrılacağınızı mı sanıyor-
sunuz? Üstelik, Cumhuriyetimi-
zin kurucusu Gazi Mustafa Ke-

mal Atatürk’ün adını bu duru-
mu meşrulaştırmak için kullan-
mak nasıl bir aymazlıktır!  

Atatürk’ün adını, Gazi Mec-
lis çatısı altında milletvekili sıfa-
tı taşırken kirli işlerinize alet et-
meye kalkmak haddinize değil-
dir. Bu millet, Atatürk’ü ve 
Cumhuriyeti kullanmanıza asla 
müsaade etmeyecektir”  

 
“Herkes cebini düşünür  

olmuş vatanı milleti  
düşünen yok” 

Tunçyürek de, şu ifadelere 
yer verdi: 

“Atatürk’ün adını anarak, 
kendi sorumluluğunu hafiflet-
meye çalışmak yalnızca soru-
nun ciddiyetini göz ardı etmek 
değil, aynı zamanda onun adı-
nı kişisel bir kalkan olarak kul-
lanmaktır. Atatürk, adalet, dü-
rüstlük ve halkına hizmet ilkele-
riyle anılırken, bu olayın bun-
larla hiçbir ilgisi yoktur. Millet-
vekili Ün, araçta yakalanan ka-
çak malların kendi bilgisi dışın-
da olduğunu iddia etse de, ya-
saların korunması konusunda 
daha titiz davranmalıydı. Böyle 
bir olayın arkasında Atatürk’ü 
anmak, ne toplum vicdanını ra-
hatlatır ne de hukuki sorumlu-
luğu ortadan kaldırır. Din ile 
kandırandan  Atatürk ile kandı-
rana… Herkes cebini düşünür 
olmuş vatanı milleti düşünen 
yok” Haber Merkezi

Eğitim-İş, üniversite çalışanlarının yaşadığı sorunlara dikkat 
çekmek ve haklarını savunmak amacıyla Ankara’da Yükseköğ-
retim Kurulu (YÖK) önünde eylem düzenledi. Eyleme Eğitim-İş 
Edirne Şube Başkanı Nedim Zobar, Trakya Üniversitesi Eğitim-
İş Temsilcilik Başkanı Hasan Onsekiz ile birlikte katıldı. 

Eylemde Eğitim-İş Genel Başkanı Kadem Özbay tarafından 
okunan basın açıklamasında, üniversitelerde adalet, eşitlik ve li-
yakat esaslı bir yönetim anlayışının uygulanması gerektiği vur-
gulandı. Akademik ve idari personelin yaşadığı sorunlara dikkat 
çeken Özbay, bu sorunlara kalıcı çözümler üretilmesi için çağrı-
da bulundu. 

 
“Liyakatsiz atamalara son verilmeli” 

Eğitim İş’in talepleri şu şekilde:  
“Atanmış rektörler istifa etmeli, seçilmiş rektörler göreve gel-

melidir. Akademik zam derhal yapılmalıdır. Akademisyenlerin 
atandıkları yılın kriterleri uygulanmalı, sürekli değişen kriterler 
mağduriyet yaratmamalıdır. Kişiye özel ilanlar engellenmeli, 
mülakatlar kaldırılmalıdır. İdari personele üniversite ödeneği ve 
sosyal destek ödemeleri hakkı tanınmalı, maaşlar insanca yaşa-
nacak düzeye çıkarılmalıdır. Görevde Yükselme ve Unvan De-
ğişikliği sınavları her yıl düzenli olarak yapılmalıdır. Liyakatsiz 
atamalara son verilmeli ve iş barışı sağlanmalıdır”  

Haber Merkezi 

Bu mesleğe “şapka” çıkartılır

“Atanmış rektörler istifa etmeli”
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Vekilin cipine 61 tespit
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